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“Protect your Personal Digital Keys. Beware of fraudulent links” 

Beware of SMS and emails claiming to be from OCBC Bank. Our SMS and emails will 
NEVER contain links asking you to click on them to access your bank accounts or to 
provide sensitive personal information.  

Do not divulge your login details or one-time password to anyone. In addition, protect 
your personal information including HKID and biometrics to avoid the information 
being used for unauthorized transactions.  

For enquiries, please call 3199 9188.  Click here for security tips. 

 

https://www.ocbc.com.hk/webpages/en-us/html/retail_banking/personal/security_tips.html
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「數碼 KEY 睇緊啲 撳 LINK 前要 三思」  

謹防冒稱來自華僑銀行的短訊及電郵。我們的短訊及電郵不會包含要求您點擊的超連

結來登入銀行賬戶或提供任何敏感的個人資料。 

謹記不要向任何人洩露您的登錄信息或一次性密碼。同時，請保護您的個人資料，包

括香港身份證及生物認證資料，以防騙徒取用您的資料作未經授權的交易。 

如有查詢，請致電 3199 9188。按此參閱保安須知。 

 

https://www.ocbc.com.hk/webpages/zh-hk/html/retail_banking/personal/security_tips.html

